
Møteprotokoll

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Kommunestyresalen
Dato: 20.09.2021
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Inger Elise Netland Kolstø AP
Jarle Nilsen AP
John K. Holvik AP
Kenneth Halleland AP
Robin Hult AP
Ruth Mariann Hop AP
Stine Karin Bjelland AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Bente B. Tjøsvoll FRP
Einar Roald Endresen FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Aase Simonsen H
Dag Inge Aarhus H
Geir Harald Skorpe H
Jan Birger Medhaug H
Nina Ve Sæbø H
Ole Kristian Nilsen H
Roald Alsaker H
Tor Kristian Gaard H
Helge Thorheim KL
Lillian Levik Løndalen KL
Per Magnus Mannes KL
Susan Elin Borg KL
Tor Inge Melhus KL
Trygve Hagland KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Johnny Stangeland KRF
Josefine Anna Halvorsen KRF
Mads Pedersen KRF
May Synnøve Rygh KRF
Nils Wergeland Krog MDG
Jens Inge Ve SP
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Ragnar Vikshåland SP 

Tor Asle Grønningen SP 

Wenche Lindtner SP 

Asbjørn Eik-Nes V 

 

Forfall Parti Varamedlem  Parti 

Siv J. Storesund AP Svein Aamelfot AP 

Geir Aarvik FRP Kenneth Lodden FRP 

Rune Midtun FRP Per Inge Sjurseth FRP 

Øyvind Vaksdal FRP Monika Håstø FRP 

Randi Wisnæs H Eivind Nordbø H 

Niklas Pannagel Grindvold MDG Dag-Helge Rønnevik MDG 

Odd Magne Brandt Hansen SV Hilde Karine Slotnes SV 

Marianne Sol Levinsen UA Oddmund Paulsen SV 

 

 

 

 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saklisten godkjent. 
 
Ordfører redegjorde for sak 93/21 - Kommunale torg og plasser - utleieregulativ. Saken settes i bero, 
og administrasjonen fremmer ny sak hvor innspill fra råd og utvalg innarbeides i saken. Saken vil da 
bli behandlet direkte i kommunestyret. 
 
Ordfører viste til sak innsendt av Thorheim (KL) med krav om å få satt sak på sakslisten. Kravet ble 
sendt inn for sendt til gjeldende møte, og blir satt på sakskartet til førstkommende møte i 
kommunestyret. 
 
Følgende sake ble enstemmig vedtatt ved gjennomgang av sakslisten: 
99/21 - Rødklev, Visnes - sluttbehandling 
 
Ordfører foreslo Simonsen (H) og Pedersen (KRF) til å signere protokollen sammen med møteleder.  
Simonsen (H) og Pedersen (KRF) ble enstemmig valg til å signere protokollen. 
 
 
Møteslutt: kl. 21:52. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

088/21 Overføring av ubrukte investeringsmidler P141 IKT-investeringer  

089/21 Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapporten «Tidlig innsats»  

090/21 Forvaltingsrevisjonsrapport  "Arbeidsmiljø og ytringsklima"  

091/21 Prosjektmandat for forvaltningsrevisjon om Karmsund Havn IKS 

og kommunale havner og kaianlegg og søknad om 

tilleggsbevilgning - sak til kommunestyret 

 

092/21 Kommunikasjonsstrategi Karmøy kommune 2021-2025  

093/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ  

094/21 Aldersgrenser i driftsavtaler med fysioterapeuter og leger  

095/21 Fratreden politiske verv Niklas Pannagel Grindvold (MDG)  

096/21 Fratreden politiske verv for Elisabeth Kalstø (MDG)  og 

nyvalg/suppleringsvalg til kontroll- og kvalitetsutvalget 

 

097/21 Avvisning av klage - Fjord Motorpark  

098/21 5108 - Dovamyr og Skogvegen - sluttbehandling  

099/21 4081 - Rødklev, Visnes  - sluttbehandling  

100/21 Samlesak for referatsaker  

101/21 Samlesak for spørsmål  
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088/21 Overføring av ubrukte investeringsmidler P141 IKT-

investeringer 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Netto budsjett 2021 til prosjekt P14100 «IKT-investeringer (årsbevilgning)» økes fra 6 mill. 

kroner til 9 mill. kroner. Dette er en rebudsjettering av ubrukte investeringsmidler i 2020. 
Midlene hentes fra ubundet investeringsfond. 
 

2. Det legges inn salgsinntekter på 0,4 mill. kroner, som tilføres prosjektrammen. 
 

3. Det gjøres følgende endringer i investeringsbudsjettet for 2021: 
 
I Bevilgningsoversikter – investering (2A): 
  Investeringer i varige driftsmidler: 3 400 000 kroner 
  Kompensasjon for merverdiavgift: -680 000 kroner 
  Salg av varige driftsmidler: -400 000 kroner 
  Bruk av ubundet investeringsfond: - 2 320 000 kroner. 
 
I bevilgninger – investering (2B): 
  Budsjett for P141 IKT-investeringer økes med 3 400 000 kroner. 

 
 

30.08.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 076/21 Vedtak: 

 
1. Netto budsjett 2021 til prosjekt P14100 «IKT-investeringer (årsbevilgning)» økes fra 6 mill. 

kroner til 9 mill. kroner. Dette er en rebudsjettering av ubrukte investeringsmidler i 2020. 
Midlene hentes fra ubundet investeringsfond. 
 

2. Det legges inn salgsinntekter på 0,4 mill. kroner, som tilføres prosjektrammen. 
 

3. Det gjøres følgende endringer i investeringsbudsjettet for 2021: 
 
I Bevilgningsoversikter – investering (2A): 
  Investeringer i varige driftsmidler: 3 400 000 kroner 
  Kompensasjon for merverdiavgift: -680 000 kroner 
  Salg av varige driftsmidler: -400 000 kroner 
  Bruk av ubundet investeringsfond: - 2 320 000 kroner. 
 
I bevilgninger – investering (2B): 
  Budsjett for P141 IKT-investeringer økes med 3 400 000 kroner. 
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20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Gaard fremmet følgende tilleggsforslag:  
Karmøy kommunestyre ber rådmann gjennomgå alle systemer og programvarer for å avdekke 
ubenyttede lisenser og programvarer, dette med bakgrunn i nasjonale rapporter om unødvendige It 
kostnader i kommunene. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt med tilleggspunkt fremsatt av Gaard (H). 
 
 

KST - 088/21 Vedtak: 

 
1. Netto budsjett 2021 til prosjekt P14100 «IKT-investeringer (årsbevilgning)» økes fra 6 mill. 

kroner til 9 mill. kroner. Dette er en rebudsjettering av ubrukte investeringsmidler i 2020. 
Midlene hentes fra ubundet investeringsfond. 
 

2. Det legges inn salgsinntekter på 0,4 mill. kroner, som tilføres prosjektrammen. 
 

3. Det gjøres følgende endringer i investeringsbudsjettet for 2021: 
 
I Bevilgningsoversikter – investering (2A): 
  Investeringer i varige driftsmidler: 3 400 000 kroner 
  Kompensasjon for merverdiavgift: -680 000 kroner 
  Salg av varige driftsmidler: -400 000 kroner 
  Bruk av ubundet investeringsfond: - 2 320 000 kroner. 
 
I bevilgninger – investering (2B): 
  Budsjett for P141 IKT-investeringer økes med 3 400 000 kroner. 
 

1. Karmøy kommunestyre ber rådmann gjennomgå alle systemer og programvarer for å avdekke 
ubenyttede lisenser og programvarer, dette med bakgrunn i nasjonale rapporter om 
unødvendige It kostnader i kommunene. 

 

 

 
 

 

 

089/21 Oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapporten «Tidlig 

innsats» 
 

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Tidlig innsats» til orientering.  
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Vedtak som innstilling fra Karmøy ungdomsråd - 25.08.2021 - 017/21 

 

Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Tidlig innsats» til orientering.  
 
 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Aarhus (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Karmøy kommunestyre ber rådmann holde kommunestyre orientert om arbeid med lukking av avvik 
og forbedringsforslag. Det bes også om en noe enklere og klarere oversikt over hva som er lukket og 
hva som er i prosess med å bli lukket. Den forenklede oversikten brukes ved rapportering tilbake til 
kommunestyre på status en gang innen årsskifte 2021/2022 og en gang innen sommer 2022. 
 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  
Tilleggsforslag fra Aarhus (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 

KST - 089/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Tidlig innsats» til orientering.  
 
Karmøy kommunestyre ber rådmann holde kommunestyre orientert om arbeid med lukking av avvik 
og forbedringsforslag. Det bes også om en noe enklere og klarere oversikt over hva som er lukket og 
hva som er i prosess med å bli lukket. Den forenklede oversikten brukes ved rapportering tilbake til 
kommunestyre på status en gang innen årsskifte 2021/2022 og en gang innen sommer 2022. 
 
 

 

 

 

 

 

090/21 Forvaltingsrevisjonsrapport  "Arbeidsmiljø og ytringsklima" 
 

Kontroll- og kvalitetsutvalgets forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Arbeidsmiljø og ytringsklima» 

fra KPMG AS til orientering.  

2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.  

3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om 
oppfølging av rapporten innen 12 måneder etter kommunestyrets vedtak. 
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20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Endresen (FRP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
1. Forvaltningsrevisjonsrapporten oversendes til Hovedutvalg Administrasjon som orienteringssak. 
2. Hovedutvalg Administrasjon gis anledning til å få en muntlig redegjørelse om funnene i rapporten 
direkte fra forvaltningsrevisor. 
 
Nilsen (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Karmøy kommunestyre ber rådmann holde kommunestyre orientert om arbeid med 
forbedringsforslag. Det bes også om en noe enklere og klarere oversikt over hvilke prosesser som vil 
bli gjennomførte. Det utarbeides en forenklede oversikt som benyttes ved rapportering tilbake til 
kommunestyre om status en gang innen utgangen av 2021 
 
Medhaug (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Åpenhet, gode informasjonsrutiner og ytringsfrihet er helt sentrale forutsetninger for trivsel og 
utvikling for våre ansatte. Kommunestyret ber om at dette blir faste tema på alle introduksjonskurs 
for nyansatte og opplæringstiltak for våre ledere. 
 
Løndalen (KL) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Det oppnevnes en ekstern gruppe som snakker med tidligere varslere og får kunnskap om hvordan 
de har opplevd å varsle i kommunen de siste 5 år. 
 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt fremsatt av Endresen (FRP) ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt fremsatt av Nilsen (H) ble vedtatt med 24 stemmer mot 21 stemmer (9 AP, 5 KRF, 4 
FRP, 3 SP). 
Tilleggspunkt fremsatt av Medhaug (H) ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt fremsatt av Løndalen (KL) ble vedtatt med 27 stemmer mot 18 stemmer (10 AP, 4 KRF, 
3 SP, 1 MDG). 
 
 

KST - 090/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre tar forvaltningsrevisjonsrapporten «Arbeidsmiljø og ytringsklima» fra 
KPMG AS til orientering.  
 

2. Rapporten oversendes rådmannen for videre oppfølging av rapportens anbefalinger.  
 

3. Rådmannen gir tilbakemelding til kommunestyret via kontroll- og kvalitetsutvalget om 
oppfølging av rapporten innen 12 måneder etter kommunestyrets vedtak. 
 

4. Forvaltningsrevisjonsrapporten oversendes til Hovedutvalg Administrasjon som 
orienteringssak. 
 

5. Hovedutvalg Administrasjon gis anledning til å få en muntlig redegjørelse om funnene i 
rapporten direkte fra forvaltningsrevisor. 
 

6. Karmøy kommunestyre ber rådmann holde kommunestyre orientert om arbeid med 
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forbedringsforslag. Det bes også om en noe enklere og klarere oversikt over hvilke prosesser 
som vil bli gjennomførte. Det utarbeides en forenklede oversikt som benyttes ved 
rapportering tilbake til kommunestyre om status en gang innen utgangen av 2021 
 

7. Åpenhet, gode informasjonsrutiner og ytringsfrihet er helt sentrale forutsetninger for trivsel 
og utvikling for våre ansatte. Kommunestyret ber om at dette blir faste tema på alle 
introduksjonskurs for nyansatte og opplæringstiltak for våre ledere. 
 

8. Det oppnevnes en ekstern gruppe som snakker med tidligere varslere og får kunnskap om 
hvordan de har opplevd å varsle i kommunen de siste 5 år. 

 

 
 

 

 

 

091/21 Prosjektmandat for forvaltningsrevisjon om Karmsund Havn 

IKS og kommunale havner og kaianlegg og søknad om 

tilleggsbevilgning - sak til kommunestyret 
 

Forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre bestiller forvaltningsrevisjon om Karmsund Havn IKS og kommunale havner 
og kaianlegg» i tråd med det utkast til prosjektmandat som foreligger fra Rogaland Revisjon IKS med 
tillegg og nærmere utdyping i vedlegg fra Thor Otto Lohne og i behandling i møtet.  
 
Rammen settes til inntil 400 timer.  
 
Karmøy kommunestyre vedtar en tilleggsbevilgning på kr 384 000 til ansvarsområde Kontroll og 
revisjon til dekning av forvaltningsrevisjonsrapport om kommunale havner.  
 
Bevilgningen dekkes over konto 1490 – reservert til tilleggsbevilgninger.  
 
Utvalgsleder får fullmakt til å godkjenne endelig mandat i samråd med sekretariatet.  
 
Karmøy kommunestyre ber kontroll- og kvalitetsutvalget invitere kontrollutvalgene i Haugesund, 
Tysvær, Bømlo, Sveio og Bokn til å delta i forvaltningsrevisjonen av Karmsund Havn IKS i tråd med 
utkast til prosjektplan.  
 
Kostnadsfordeling blir etter eierandel (38,46 %, 7,69 % eller 3,85 %/). 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Nilsen (H) reiste spørsmål om ordfører Nilsen (AP) og varaordfører Grindhaug (KRF) habilitet 
ettersom ordføreren er leder av Havnerådet og varaordføreren er vararepresentant i Havnerådet. 
Nilsen (AP) redegjorde for sin habilitet, og viste til at styrevervet ikke er en direkte inhabilitetsgrunn 
jf. fvl. § 6 (1) e, og at det ikke foreligger personlige interesser i dette tilfellet.   
Grindhaug (KRF) redegjorde for sin habilitet, og viste til samme vurdering som ordfører. Varaordfører 
har ikke deltatt i noen møter i Havnerådet. 
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Varaordfører foreslo at Simonsen (H) skulle inntre som settesordfører under habilitetsvurderingen. 
 
Nilsen (H) fremmet forslag om at Nilsen (AP) og Grindhaug (KRF) ble erklært inhabil. 
Gaard (H) fremmet forslag om at Nilsen (AP) erklæres inhabil, Grindhaug (KRF) erklæres habil. 
 
Votering habilitetsspørsmål: 
Ordfører ble erklært habil mot 12 stemmer (1 AP, 8 H, 3 KL). 
Varaordfører ble enstemmig erklært habil.  
 
45 representanter til stede når saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
 
Endresen (FRP) fremmet følgende fellesforslag på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V: 
1. Karmøy kommunestyre anmoder Haugesund kommune om å delta i en forvaltningsrevisjon om 
Karmsund Havn IKS og kommunale havner og kaianlegg, med utgangspunkt i utkastet til 
prosjektmandat som foreligger fra Rogaland Revisjon IKS. 
Dette i kraft av at Karmøy og Haugesund har de to største eierandelene i Karmsund Havn IKS. 
 
2. Dersom øvrige eierkommuner, utover Karmøy og Haugesund, ønsker å delta i 
forvaltningsrevisjonen betaler disse i henhold til sin prosentvise eierandel. Sparte kostnader ved andre 
kommuners deltakelse fordeles likt mellom Karmøy og Haugesund. 
 
3. Rammen for prosjektet settes til inntil 400 timer. 
 
4. Karmøy kommune vedtar foreløpig en tilleggsbevilgning på inntil kr. 192.000 til ansvarsområde 
Kontroll- og revisjon, som dekning for halvparten av 400 timer. 
 
5. Bevilgningen dekkes over kommunens disposisjonsfond. 
 
6. Dersom Haugesund kommune avstår fra å bli med på forvaltningsrevisjonen skal saken behandles 
på nytt i kommunestyret. 
 
7. Deltakende kommuner inviteres til å komme med innspill før endelig mandat utformes i felleskap. 
 
8. Karmøy kommunestyre legger til grunn at eierandelene i Karmsund Havn IKS er fordelt som følger: 
• Karmøy kommune: 38,46% 
• Haugesund kommune: 38,46% 
• Tysvær kommune: 7,69% 
• Bømlo kommune: 7,69% 
• Bokn kommune: 3,85% 
• Sveio kommune: 3,85% 
 
 
Votering: 
Vedtaket fra kontroll- og kvalitetsutvalget ble satt opp mot fellesforslag fremsatt av Endresen (FrP). 
Fellesforslag fremsatt av Endresen (FRP) fikk 28 stemmer (10 AP, 6 FRP, 5 KRF, 4 SP, 2 SV og 1 V), mot 
vedtaket fra kontroll- og kvalitetsutvalget som fikk 17 stemmer, og falt. 
 
 
 

KST - 091/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre anmoder Haugesund kommune om å delta i en forvaltningsrevisjon om 
Karmsund Havn IKS og kommunale havner og kaianlegg, med utgangspunkt i utkastet til 
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prosjektmandat som foreligger fra Rogaland Revisjon IKS. 
Dette i kraft av at Karmøy og Haugesund har de to største eierandelene i Karmsund Havn IKS. 
 
2. Dersom øvrige eierkommuner, utover Karmøy og Haugesund, ønsker å delta i 
forvaltningsrevisjonen betaler disse i henhold til sin prosentvise eierandel. Sparte kostnader ved andre 
kommuners deltakelse fordeles likt mellom Karmøy og Haugesund. 
 
3. Rammen for prosjektet settes til inntil 400 timer. 
 
4. Karmøy kommune vedtar foreløpig en tilleggsbevilgning på inntil kr. 192.000 til ansvarsområde 
Kontroll- og revisjon, som dekning for halvparten av 400 timer. 
 
5. Bevilgningen dekkes over kommunens disposisjonsfond. 
 
6. Dersom Haugesund kommune avstår fra å bli med på forvaltningsrevisjonen skal saken behandles 
på nytt i kommunestyret. 
 
7. Deltakende kommuner inviteres til å komme med innspill før endelig mandat utformes i felleskap. 
 
8. Karmøy kommunestyre legger til grunn at eierandelene i Karmsund Havn IKS er fordelt som følger: 
• Karmøy kommune: 38,46% 
• Haugesund kommune: 38,46% 
• Tysvær kommune: 7,69% 
• Bømlo kommune: 7,69% 
• Bokn kommune: 3,85% 
• Sveio kommune: 3,85% 
 

 

 

 

 

 

 

092/21 Kommunikasjonsstrategi Karmøy kommune 2021-2025 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar kommunikasjonsstrategi for Karmøy kommune 2021-2025. 
2. Strategien skal understøtte vedtatte mål og føringer og være grunnlag for styrket 

innbyggerdialog. 
3. Det skal arbeides planmessig og systematisk for å videreutvikle god kommunikasjonsflyt 

internt og eksternt i Karmøy commune 

 

 

30.08.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
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FSK - 077/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar kommunikasjonsstrategi for Karmøy kommune 2021-2025. 
2. Strategien skal understøtte vedtatte mål og føringer og være grunnlag for styrket 

innbyggerdialog. 
3. Det skal arbeides planmessig og systematisk for å videreutvikle god kommunikasjonsflyt 

internt og eksternt i Karmøy kommune 

 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Hagland (KL) fremmet følgende forslag: 
Tekst etter overskrift endres til: I Karmøy skal vi kommunisere åpent og raust,om beslutninger og 
tjenestetilbud,i møte med ansatte,innbyggere,folkevalgte,samarbeidspartnere og media. Vi skal lytte 
og sikre struktur for innspill. 
 
Grindhaug (KRF) fremmet forslag om å innta ordet "både" i forslag fremmet av Hagland (KL): 
Tekst etter overskrift endres til: I Karmøy skal vi kommunisere åpent og raust,om beslutninger og 
tjenestetilbud, både i møte med ansatte,innbyggere,folkevalgte,samarbeidspartnere og media. Vi 
skal lytte og sikre struktur for innspill. 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Hagland (KL), med tilleggspresisering av Grindhaug (KRF), ble enstemmig 
vedtatt. 
 
 

KST - 092/21 Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar kommunikasjonsstrategi for Karmøy kommune 2021-2025. 
 

1. Strategien skal understøtte vedtatte mål og føringer og være grunnlag for styrket 
innbyggerdialog. 
 

1. Det skal arbeides planmessig og systematisk for å videreutvikle god kommunikasjonsflyt 
internt og eksternt i Karmøy kommune. 
 

1. Tekst etter overskrift endres til: I Karmøy skal vi kommunisere åpent og raust,om 
beslutninger og tjenestetilbud, både i møte med 
ansatte,innbyggere,folkevalgte,samarbeidspartnere og media. Vi skal lytte og sikre struktur 
for innspill. 
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093/21 Kommunale torg og plasser - utleieregulativ 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

 
 
 

24.08.2021 Eldrerådet 
 

Behandling 

Reiersen og Ravnsnæs foreslo følgende fellesforslag fremlagt av Reiersen: 
Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
Fellesforslaget fra Reiersen og Ravnsnæs enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 017/21 Vedtak: 

Eldrerådet støtter rådmannens forslag om å regulere bruk av det offentlige rom. Men torghandel er 
med å skape liv i byer og tettsteder. Eldrerådet er derfor i mot å legge leie på torghandel for 
standplass som foregår i mindre målestokk/sporadisk.  
 

24.08.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 

Behandling 

Ved votering stemte 6 medlemmer mot innstillingen, mens 3 medlemmer (Ap 1 Storesund, Sp 1, 
MDG 1) stemte for. 
Saken går videre uten vedtak. 
 
 

HTM - 081/21 Vedtak: 

 

 

30.08.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Andersen (AP) fremmet følgende tilleggsforslag som punkt to til rådmannens innstilling: 
Torghandlere fritas fra å betale for standplass 
 
Thorheim (KL) fremmet ønske om å stemme generelt mot å ta betaling på torget. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Andersen (AP). Forslag fremmet av 
Andersen (AP) fikk 10 stemmer mot 1 stemme (1 KL) for rådmannens forslag, og vant frem. 
 
Forslag fremmet av Thorheim (KL) om å ikke ta betaling på torget fikk 2 stemmer (1 KL , 1 H), og falt. 
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FSK - 078/21 Vedtak: 

 
 

1. Kommunestyret vedtar utleieregulativ for kommunale torg og parker slik det fremgår av 
saksfremlegget. Utleieregulativet med leiepriser trer i kraft fra budsjettåret 2022. 

2. Torghandlere fritas fra å betale for standplass 

 

 
 
 

02.09.2021 Hovedutvalg administrasjon 
 

Behandling 

Fellesforslaget fremmet av Endresen enstemmig vedtatt. 
 

HUA - 017/21 Vedtak: 

Hovedutvalg administrasjon ønsker å ta bort siste punkt i 1.1 i "generelle regler ved utleie av 
kommunal grunn", hvor det kreves at "søknaden skal beskrive tiltakets ivaretakelse av FNs 
bærekraftsmål". 
Hovedutvalget ønsker heller ikke at man begynner å ta betalt for bruk av torgplass, men forutsetter 
at brukerne rydder opp etter seg når plassen forlates. 
 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken settes i bero, og administrasjonen fremmer ny sak hvor innspill fra råd og utvalg innarbeides i 
saken.  
Ny sak behandles direkte i kommunestyret. 
 

KST - 093/21 Vedtak: 

Det fremmes ny sak hvor innspill fra råd og utvalg innarbeides i saken.  
Ny sak behandles direkte i kommunestyret. 
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094/21 Aldersgrenser i driftsavtaler med fysioterapeuter og leger 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Saken tas til etterretning. 
 
 

28.06.2021 Formannskapet 
 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet fellesforslag på vegne av Karmøylista og Høyre.  
 
Fellesforslaget fremsatt av Thorheim (KL) på vegne av Karmøylista og Høyre falt med 5 stemmer mot 
6 stemmer for rådmannens forslag til vedtak (SV 1, KL 1, H 3).  
 

FSK - 069/21 Vedtak: 

Saken tas til etterretning. 
 
 

28.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Gaard (H) redegjorde og ba om å få vurdert sin habilitet.  
 
Gaard (H) fratrådte.  
 
43 representanter til stede.  
 
Nilsen (Ap) viste til at han ikke anså Gaard (H) som inhabil jf. fvl. § 6 og foreslo:  
Gaard (H) er habil til å behandle saken.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Gaard (H) gjeninntrådte.  
 
44. representanter til stede.  
 
Borg (KL) fremmet fellesforslag på vegne av Karmøylista og Høyre.  
 
Netland Kolstø (Ap) foreslo:  
Saken utsettes til den er blitt behandlet i hovedutvalg administrasjon.   
 
Gaard (H) ba om gruppemøte.  
 
Innvilges gruppemøte til kl. 21:55.  
 
Ordfører orienterte om at dersom det er kommunestyret som velger å utsette saken, er det 
kommunestyret som får sakene til ny behandling når den foreligger. Ikke hovedutvalg 
administrasjon.  
 
Forslaget fremsatt av Netland Kolstø (Ap) ble vedtatt med 37 stemmer mot 7 stemmer (KL 6, H 1).  
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KST - 087/21 Vedtak: 

Saken ble vedtatt utsatt. 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet følgende fellesforslag på vegne av Karmøylista og Høyre: 
Kommunestyret ber rådmannen om å utnytte handlingsrommet i Rameaavtalene ASA 4313 og ASA 
4310 slik at Karmøy kommune til enhver tid har tilstrekkelig kapasitet og kompetanse, herunder 
ønskelig/nødvendig spesialkompetanse, på de kontorer hvor det er lokalisert leger og fysioterapeuter 
som har driftsavtale med kommunen. 
 
Kommunestyret vektlegger viktigheten av at kvalifiserte leger og fysioterapeuter kan stå til tjeneste i 
driftsavtaler med kommunen inntil de har fylt 75 år, dersom vedkommende har ønske om dette. 
 
Votering: 
Innstilingen ble vedtatt med 29 stemmer mot 16 stemmer (9 H, 1 FRP, 6 KL) for fellesforslag fremmet 
av Thorheim (KL). 
 

KST - 094/21 Vedtak: 

 
Saken tas til etterretning. 
 
 

 

 

 

 

 

 

095/21 Fratreden politiske verv Niklas Pannagel Grindvold (MDG) 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Niklas Pannagel Grindvold (MDG) trer fra dags dato endelig ut av sine verv som medlem av 
kommunestyret, samt sine verv som varamedlem i formannskap, valgstyret, klagenemnd og 
varamedlem i hovedutvalg teknisk og miljø, da han ikke lengre er valgbar jf. kommuneloven § 7-9 (1) 
jf. valgloven § 3-3 (2).  
 
2. Dag-Helge Rønnevik rykker opp til fast plass i kommunestyret, og øvrige varamedlemmer rykker én 
plass opp.  
 
3. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten til Miljøpartiet De Grønne i 
kommunestyret.  
 
4. ________ velges som nytt varamedlem i formannskapet, valgstyret og klagenemnda.  
 
5.  _________ velges som nytt varamedlem i hovedutvalg teknisk og miljø.  
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20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Krog (MDG) fremmet følgende forslag: 
 
1. Niklas Pannagel Grindvold (MDG) trer fra dags dato endelig ut av sine verv som medlem av 
kommunestyret, samt sine verv som varamedlem i formannskap, valgstyret, klagenemnd og 
varamedlem i hovedutvalg teknisk og miljø, da han ikke lengre er valgbar jf. kommuneloven § 7-9 (1) 
jf. valgloven § 3-3 (2).  
 
2. Dag-Helge Rønnevik rykker opp til fast plass i kommunestyret, og øvrige varamedlemmer rykker én 
plass opp.  
 
3. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten til Miljøpartiet De Grønne i 
kommunestyret.  
 
4. Dag-Helge Rønnevik velges som nytt varamedlem i formannskapet, valgstyret og klagenemnda.  
 
5. Fredrik Hegglund Jackson velges som nytt varamedlem i hovedutvalg teknisk og miljø.  
 
 
Votering: 
Innstillingen med forslag fremmet av Krog (MDG) ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 095/21 Vedtak: 

1. Niklas Pannagel Grindvold (MDG) trer fra dags dato endelig ut av sine verv som medlem av 
kommunestyret, samt sine verv som varamedlem i formannskap, valgstyret, klagenemnd og 
varamedlem i hovedutvalg teknisk og miljø, da han ikke lengre er valgbar jf. kommuneloven § 7-9 (1) 
jf. valgloven § 3-3 (2).  
 
2. Dag-Helge Rønnevik rykker opp til fast plass i kommunestyret, og øvrige varamedlemmer rykker én 
plass opp.  
 
3. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten til Miljøpartiet De Grønne i 
kommunestyret.  
 
4. Dag-Helge Rønnevik velges som nytt varamedlem i formannskapet, valgstyret og klagenemnda.  
 
5. Fredrik Hegglund Jackson velges som nytt varamedlem i hovedutvalg teknisk og miljø.  
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096/21 Fratreden politiske verv for Elisabeth Kalstø (MDG)  og 

nyvalg/suppleringsvalg til kontroll- og kvalitetsutvalget 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Elisabeth Kalstø trer fra 1. august ut av vervet som medlem av kontroll- og kvalitetsutvalget og 
vervet som 1. varamedlem i kommunestyret for Miljøpartiet De Grønne da hun ikke lenger er valgbar 
jf. kommuneloven § 7-9 (1) jf. valgloven 3-3 (2).  
 
2. Alle varamedlemmene for Miljøpartiet De Grønne i kommunestyret rykker én plass opp. 
 
3. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten for Miljøpartiet De Grønne til 
kommunestyret. 
 
4. _____________________ velges som nytt medlem til kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy 
kommune.  
 
 
 
 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

 
Krog (MDG) fremmet følgende forslag: 
 
 
1. Elisabeth Kalstø trer fra 1. august ut av vervet som medlem av kontroll- og kvalitetsutvalget og 
vervet som 1. varamedlem i kommunestyret for Miljøpartiet De Grønne da hun ikke lenger er valgbar 
jf. kommuneloven § 7-9 (1) jf. valgloven 3-3 (2).  
 
2. Alle varamedlemmene for Miljøpartiet De Grønne i kommunestyret rykker én plass opp. 
 
3. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten for Miljøpartiet De Grønne til 
kommunestyret. 
 
4. Maria Kalstø velges som nytt medlem til kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy kommune.  
 
5. Cathrine Glette velges som nytt varamedlem til kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy kommune.  
 
 
 
Votering: 
Innstillingen med forslag fra Krog (MDG) ble enstemmig vedtatt. 
 
 

KST - 096/21 Vedtak: 

1. Elisabeth Kalstø trer fra 1. august ut av vervet som medlem av kontroll- og kvalitetsutvalget og 
vervet som 1. varamedlem i kommunestyret for Miljøpartiet De Grønne da hun ikke lenger er valgbar 
jf. kommuneloven § 7-9 (1) jf. valgloven 3-3 (2).  
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2. Alle varamedlemmene for Miljøpartiet De Grønne i kommunestyret rykker én plass opp. 
 
3. Valgstyret foretar nytt valgoppgjør for å supplere varamedlemslisten for Miljøpartiet De Grønne til 
kommunestyret. 
 
4. Maria Kalstø velges som nytt medlem til kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy kommune.  
 
5. Cathrine Glette velges som nytt varamedlem til kontroll- og kvalitetsutvalget i Karmøy kommune.  
 
 

 

 

 

 

 

097/21 Avvisning av klage - Fjord Motorpark 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret avviser Fjord Motorparks klage over kommunestyrets vedtak av 10. mai 

2021 i sak 40/21 som følge av at vilkårene for å behandle klagen ikke er oppfylt.  

 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet utsettelsesforslag. 
Utsettelsesforslaget fikk 20 stemmer (9 H, 5 KRF, 6 KL), mot 25 stemmer for å realitetsbehandle 
saken. 
 
Saken ble tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 20 stemmer (9 H, 5 KRF, 6 KL). 
 
 
 

KST - 097/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret avviser Fjord Motorparks klage over kommunestyrets vedtak av 10. mai 

2021 i sak 40/21 som følge av at vilkårene for å behandle klagen ikke er oppfylt.  
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098/21 5108 - Dovamyr og Skogvegen - sluttbehandling 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Dovamyrsvegen og Skogvegen med tilhørende 

reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 08.12.20), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

 
 

24.08.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 

Behandling 

Innstillingen vedtatt med 7 stemmer mot 2 (Sp 1, KrF 1). 
 

HTM - 098/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar detaljregulering for Dovamyrsvegen og Skogvegen med tilhørende 

reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 08.12.20), jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-12. 

 
 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Vikshåland (SP) fremmet forslag om å sende saken tilbake til hovedutvalg teknisk og miljø for ny 
behandling. 
 
Endresen (FRP) fremmet oversendelsesforslag: 
For å forbygge alvorlige trafikkulykker ber kommunestyret om at det i nærmeste fremtid blir 
utarbeidet en sak om tekniske løsninger for å få fysisk sperret Dovamyrsvegen for ulovlig 
gjennomgangstrafikk. 
 
Votering: 
Forslag fremsatt av Vikshåland (SP) ble enstemmig vedtatt. 
Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt hovedutvalg teknisk og miljø. 
 
 

KST - 098/21 Vedtak: 

Saken sendes tilbake til hovedutvalg teknisk og miljø for ny behandling. 
 
Oversendelsesforslaget fremsatt av Endresen (FRP) ble oversendt hovedutvalg teknisk og miljø. 
For å forbygge alvorlige trafikkulykker ber kommunestyret om at det i nærmeste fremtid blir 
utarbeidet en sak om tekniske løsninger for å få fysisk sperret Dovamyrsvegen for ulovlig 
gjennomgangstrafikk. 
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099/21 4081 - Rødklev, Visnes  - sluttbehandling 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering 4081 for Rødklev, Visnes med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 24.08.021), jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 
 

 

24.08.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HTM - 082/21 Vedtak: 

 

1. Kommunestyret vedtar detaljregulering 4081 for Rødklev, Visnes med tilhørende 
reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 24.08.021), jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 
 

 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

KST - 099/21 Vedtak: 

 

 
1. Kommunestyret vedtar detaljregulering 4081 for Rødklev, Visnes med tilhørende 

reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 24.08.021), jf. plan- og bygningslovens § 12-
12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 
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100/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

RS 027/21: E134 Karmsund bru- og forholdet for fotgjengere og syklister 
 
Krog (MDG) fremmet følgende oversendelsesforslag: 
Nå som høsten er her, kommer også et sikkert tegn på at vinteren nærmer seg med stormskritt; Ikke 
lenger snø, men brøytestikkene i rød eller svart plast som kommer på plass langs vegene våre. Når 
våren kommer etter en stort sett snøfri vinter ligger ødelagte brøytestikker i plast rundt forbi, ikke 
bare langs med veiene våre, men man finner dem litt her og der iblant langt fra vegen. Dette ser ikke 
særlig hyggelig ut og det bidrar også til plastforsøpling i naturen samtidig som det er en unødvendig 
utgift. 
I lys av at vintrene trenden er mildere vintre med mindre snø ønsker MDG Karmøy derfor at 
administrasjonen vurderer behovet og kost/nytte for bruken av brøytestikker i kommunen. Formålet 
med denne vurderingen er at man forhåpentlig vis kan redusere eller helt å slutte å sette ut 
brøytestikker i hele eller deler av kommunen. 
I tillegg ønsker MDG Karmøy at administrasjonen utreder muligheten for bruk av mer miljøvennlige 
brøytestikker i annet materiale enn plast. For eksempel bambus, hvis det vurderes at brøytestikker er 
nødvendig å bruke fremover. Hvis Karmøy kommunestyre går inn for å gjøre noe med dette kan vi 
altså minke plastforsøplingen og spare penger samtidig! 
 
Votering: 
Saken enstemmig tatt til etterretning.  
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble oversendt rådmannen. 
 
 
Øvrige referatsaker  ble tatt til etterretning. 
 

KST - 100/21 Vedtak: 

 
RS 027/21: E134 Karmsund bru- og forholdet for fotgjengere og syklister 
Saken ble enstemmig tatt til etterretning. 
 
Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) ble oversendt rådmannen. 
Nå som høsten er her, kommer også et sikkert tegn på at vinteren nærmer seg med stormskritt; Ikke 
lenger snø, men brøytestikkene i rød eller svart plast som kommer på plass langs vegene våre. Når 
våren kommer etter en stort sett snøfri vinter ligger ødelagte brøytestikker i plast rundt forbi, ikke 
bare langs med veiene våre, men man finner dem litt her og der iblant langt fra vegen. Dette ser ikke 
særlig hyggelig ut og det bidrar også til plastforsøpling i naturen samtidig som det er en unødvendig 
utgift. 
I lys av at vintrene trenden er mildere vintre med mindre snø ønsker MDG Karmøy derfor at 
administrasjonen vurderer behovet og kost/nytte for bruken av brøytestikker i kommunen. Formålet 
med denne vurderingen er at man forhåpentlig vis kan redusere eller helt å slutte å sette ut 
brøytestikker i hele eller deler av kommunen. 
I tillegg ønsker MDG Karmøy at administrasjonen utreder muligheten for bruk av mer miljøvennlige 
brøytestikker i annet materiale enn plast. For eksempel bambus, hvis det vurderes at brøytestikker er 
nødvendig å bruke fremover. Hvis Karmøy kommunestyre går inn for å gjøre noe med dette kan vi 
altså minke plastforsøplingen og spare penger samtidig! 
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Øvrige referatsaker  ble tatt til etterretning. 
 
 
 
 
 

 

 

101/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

20.09.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

1. Mannes (KL) viste til jubileumsgaver som gis til kommunens administrasjon, og stilte spørsmål til 
hvorfor disse ikke anskaffes lokalt. 
 
Ordfører svarte: 
Ansatte i Karmøy kommuen som har 25 og 35 års tjeneste får invitasjon til en festmiddag i 
kommunestyresalen med takketaler og hilsener. I tillegg for jubilantene gavekort p åhenholdsvis kr 
6000 (25 år) og kr 8000 (35 år). Dette er et fysisk gavekort fra Karmøy kommune, og kan ikke 
benyttes til netthandel. Kortene kan innløses på Haugalandet, og jubilantene velger selv hvor de 
ønsker å bruke det. Fakturaene fra butikkene er i alle hovedsak fra karmøybedrifter.  
 
I tillegg til gavekort gis 25-årsjubilanter en gave. Denne har i stor grad vært handlet lokalt, men det 
har variert noe. Ved forrige jubilantfeiring var denne gaven anskaffet fra en kunstner bosatt på 
Randaberg. Den siste anskaffelses er gjort hos Formbar, som holder til i Haugesund.  
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